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Abstract (en)
A device for applying a fluid to a moving carrier belt 5 consists of a tubular distributor 2 and a number of individual flow channels 4, which together
form a multi-jet nozzle 1. The individual flow channels in the form of capillary tubes are arranged along a generating line 13 parallel to the distributor
axis and at a right angle to the distributor axis and are at an equal distance t from one another. The individual flow channels project into the inside
of the tubular distributor 2, the two external individual flow channels 41 and 4n projecting further into the inside of the distributor than the other
individual flow channels.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Aufbringen eines Fluids auf ein bewegtes Trägerband 5 besteht aus einem rohrförmigen Verteiler 2 und einer Anzahl von
Einzelströmungskanälen 4i, die zusammen eine Multistrahldüse 1 bilden. Die Einzelströmungskanäle in Form von Kapillarröhrchen sind entlang
einer Mantellinie 13 parallel zur Verteilerachse und im rechten Winkel zur Verteilerachse angeordnet und haben untereinander gleichen Abstand t.
Die Einzelströmungskanäle ragen in das Innere des rohrförmigen Verteilers 2 hinein, wobei die beiden außenliegenden Einzelströmungskanäle 41
und 4n weiter in das Verteilerinnere hineinragen als die übrigen Einzelströmungskanäle.
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